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PROTOKÓŁ Nr XVIII/19 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 18 grudnia 2019 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni i sołtysi wg załączonej listy obecności, Burmistrz 

Miasta i Gminy Morawica Pan Marian Buras, Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Morawica 

Pan Marcin Dziewięcki, Skarbnika Miasta i Gminy Morawica Pani Małgorzata Lisicka, 

Sekretarz Miasta i Gminy Morawica Pani Anna Kowalska. 

Osiemnasta sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się  

18 grudnia 2019 r. w Samorządowym Centrum Kultury w Morawicy (sala konferencyjna)  

z następującym porządkiem obrad. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2019-2025. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok. 

6. Zakończenie obrad. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Obrady rozpoczęto o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:32. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia  

XVII sesji Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Przewodniczący 

Rady Miejskiej na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że XVIII sesja Rady Miejskiej   

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 12 radnych.  

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk przystąpił  

do drugiego punktu porządku obrad, czyli przyjęcia protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. Przystąpiono do głosowania. Protokół z XVII sesji Rady Miejskiej w Morawicy  

z dnia 28 listopada 2019 r. został przyjęty. Za przyjęciem protokołu było 11 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne:  

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, , Damian Woźniak, Ryszard Znój, 

Robert Żołądek 

BRAK GŁOSU (1) 

Michał Jędrzejczyk 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Protokół został przyjęty. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad. Burmistrz Miasta  

i Gminy Morawica Pan Marian Buras przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 

Miejskiej podjętych na XVII sesji Rady Miejskiej w Morawicy w dniu 28 listopada 2019 r. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w załączeniu do protokołu. 

Ad. 4 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2019-2025. Przewodniczący Rady 

poprosił Panią Skarbnik o zreferowanie przygotowanego projektu uchwały. 

Skarbnik Miasta i Gminy Morawica Pani Małgorzata Lisicka - poinformował, że pojawiła się 

możliwość dofinansowania naszych dwóch dróg pn. „Przebudowa ul. Skalistej w Obicach”  

i „Przebudowa ul. Zalipie w Brudzowie” oraz po dokonanym przetargu wyszła większa kwota 

niż mieliśmy zabezpieczoną w budżecie na zadanie dotyczące przebudowy ul. Ściegiennego  

i ul. Wspólnej w Brzezinach. W celu podpisania umów z Wojewodą musieliśmy przenieść drogi 

przeznaczone do realizacji w tym roku do zadań wieloletnich – będą one realizowane na 

przestrzeni 2019-2020. Konieczna była zmiana w WPF poprzez wniesienie do załącznika nr 2 

dwóch zadań rocznych oraz zwiększenie łącznych nakładów finansowych o 160 000,00 zł na 

przebudowę ul. Ściegiennego i ul. Wspólnej w Brzezinach. Ponadto powstał plan rozbudowy 

Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych /2019-2020/ i na ten cel 

zabezpieczyliśmy kwotę 50 000,00 zł. Tak przedstawiają się zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2019-2025.  

Pan Burmistrz – dodał, że PSZOK to Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. 

Przewodniczący Rady – na czym będzie polegała przebudowa PSZOK? 
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Pan Burmistrz – nasz punt selektywnej zbiórki odpadów nie wygląda tak jak powinien. Na ten 

temat były uwagi od radnych, mieszkańców. Do tej pory byliśmy ograniczeni możliwością 

pobudowania tam wiat, z tego względu że przebiega w tym miejscu linia wysokiego napięcia. 

Po analizie tego terenu doszliśmy do wniosku, że taka wiata została by przesunięta i weszła 

terytorialnie nieco w obszar należący do ZGK. Cały teren zostałby utwardzony, wybrukowany, 

aby całość wyglądała przyzwoicie. Dodatkową motywacją do podjęcia działań przebudowy 

Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych był fakt trwającego nadal naboru na 

zdobycie funduszy z RPO. Jest duża szansa uzyskania 85% dofinansowania do zadania 

dotyczącego przebudowy tego Punktu. Stąd konieczność uruchomienia w przyśpieszonym 

trybie prac projektowych i być może jeszcze zdążymy złożyć wniosek o dofinansowanie tego 

zadania. Oczywiście projekt pokaże na czym ta przebudowa będzie polegała. Idea jest taka, aby 

utwardzić ten teren, wybudować wiatę. Część odpadów gromadzona była by w kontenerach, 

część pod wiatą. Wykonano by monitoring, ponieważ ludzie zostawiają często odpady pod 

Punktem Selektywnej Zbiórki. Chcielibyśmy, to wszystko uporządkować, aby działało tak jak 

należy. 

Nie było więcej pytań. Na tym Przewodniczący Rady zakończył dyskusję w danym temacie. 

Przewodniczący Rady na prośbę Pana Radnego Michała Jędrzejczyka zarządził 5 minutową 

przerwę techniczną. 

Przewodniczący Rady wznowił posiedzenie. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2019-2025. Za głosowało 11 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, , Damian Woźniak, Ryszard Znój, 

Robert Żołądek 

BRAK GŁOSU (1) 

Michał Jędrzejczyk 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 
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Uchwała nr XVIII/132/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2019-2025 została podjęta. Uchwała nr XVIII/132/2019 stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 5 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta  

i Gminy na 2019 rok.  

Przedstawienia projektu dokonała Pani Skarbnik. Poinformowała, że konsekwencją zmian 

przedsięwzięć jest dokonanie zmian w budżecie, a konkretnie z załącznika nr 4 przenosimy 

zadania „Przebudowa ulicy Skalistej w Obicach oraz Przebudowa ulicy Zalipie w Brudzowie” 

do załącznika nr 3, czyli Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięci – określając kwoty na 

realizację zadań: 268 000,00 zł przebudowa ul. Skalistej i 130 500,00 zł przebudowa ul. Zalipie. 

Ponadto zwiększamy ogólne nakłady na przebudowę ulicy Ściegiennego i Wspólnej  

w Brzezinach o 160 000,00 zł oraz wprowadzamy zadanie do załącznika nr 3 dotyczące 

„Rozbudowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów komunalnych” z realizacją w 2020 r., 

nakładami finansowymi w kwocie 50 000,00 zł.  

Rozpoczęto dyskusje w danym temacie. Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnej Alicji 

Jamorskiej-Kurek 

Radna Alicja Jamorska-Kurek – zadanie dotyczące budowy ul. Skalistej pojawia się dwa razy 

w budżecie, a konkretnie raz w zadaniach rocznych, a drugi raz w zadaniach wieloletnich  

i w jednym z tych zadań jest połączone z budową ul. Szkolnej. Czy to są dwa oddzielne 

projekty, jak to wygląda? Chodzi mi o drogi w Bilczy. 

Zastępca Burmistrza – my mówimy cały czas o przebudowie ulicy Skalistej w Obicach,  

a przebudowa ul. Skalnej i Szkolnej w Bilczy to jest inne zadanie. Inna droga, a tym samym 

inne zadanie. 

Radna Alicja Jamorska-Kurek – rozumiem, że o tym będziemy rozmawiać na komisjach. 

Zastępca Burmistrza – nie, to jest temat dzisiejszej sesji. 

Radna Alicja Jamorska-Kurek – czyli ulica w Bilczy jest dwa razy w budżecie? 

Zastępca Burmistrza – nie, mamy zadanie dotyczące przebudowy ul. Skalnej i Szkolnej w 

Bilczy oraz przebudowa ul. Skalistej w Obicach, które jest nowym zadaniem, które 

wprowadzamy do budżetu. 

Radna Alicja Jamorska-Kurek – dobrze w takim razie proszę o wyjaśnienie zadania 

dotyczącego przebudowy ul. Skalnej w Bilczy. 

Zastępca Burmistrza – my w zadaniu dotyczącym Bilczy nic nie zmieniamy. Mamy podpisaną 

umowę, wybraliśmy wykonawcę. To zadnie było i jest w budżecie. 
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Radna Alicja Jamorska-Kurek – dobrze my to omawialiśmy na poprzedniej komisji bądź sesji, 

ale ja bym prosiła do tego wrócić bo jest to dla mnie trochę niezrozumiałe. Chciałabym 

wiedzieć czy są to dwa odrębne projekty na tą samą ulice. 

Zastępca Burmistrza – są to dwie odrębne ulice. Dziś wprowadzamy do budżetu zadanie 

dotyczące przebudowy ulicy Skalistej w Obicach, a w Bilczy mamy tylko jedno zadanie 

dotyczące ulicy Skalnej i Szkolnej.  

Radna Alicja Jamorska-Kurek – w zadaniu inwestycyjnym rocznym (projekt uchwały  

w sprawie zmian budżetu z dnia 18 grudnia 2019 r.) poz. 9 mamy zadanie „Przebudowa  

ul. Skalnej w Bilczy na kwotę 432 986,00 zł. 

Zastępca Burmistrza – dzisiaj na komisjach będziemy omawiać zmiany budżetu, które są na 

koniec roku. W zmianie budżetu na koniec roku (projekt uchwały w sprawie zmian budżetu  

z dnia 30 grudnia 2019 r.) następuje wyłączenie tego zadania gdzie była ul. Skalna i połączenie 

go w jedno zadanie przebudowa ul. Skalnej i Szkolnej w Bilczy. Teraz na tej sesji nie 

zmieniamy zadań wprowadzonych w Bilczy. Wprowadzamy tylko zadanie dotyczące ulicy 

Skalistej w Obicach. Zadania w Bilczy nie są tematem tej sesji, ale będą poruszane na kolejnych 

sesjach Rady. 

Radna Alicja Jamorska-Kurek – w uchwale budżetowej z listopada było 107 zadań w tej chwili 

mamy 100 zadań. 7 zadań zostało zdjętych, m.in. budowa chodnika od skrzyżowania ul. Prostej 

i ul. Świętego Krzysztofa w Radomicach, budowa chodnika przy ul. Wapiennej w Woli 

Morawickiej czy budowa drogi Zbrza – Nowa Wieś. Co się stało z tymi zadaniami, że ich teraz 

nie ma? 

Pani Skarbnik – były zmiany w budżecie Zarządzeniem Burmistrza z dnia 29.11.2019 r. 

Ponieważ było wiadomo, że pewne zadania roczne nie zostaną zrealizowane, ponieważ nie 

zostały podpisane umowy. Tam gdzie były środki zostały zabezpieczone na realizację zadań, 

które były potrzebne. Jest to w Zarządzeniu Nr 146 z dn. 29.11.2019 r. Burmistrza Miasta  

i Gminy. 

Pan Burmistrz- podkreślił, ze nie oznacza to że zdjęte zadania nie będą realizowane. Będą 

realizowane i nakłady finansowe będą podnoszone kiedy pojawi się możliwość realizacji tych 

zadań. 

Na tym zakończono dyskusję. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 11 radnych.  

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  
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ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, , Damian Woźniak, Ryszard Znój, 

Robert Żołądek 

BRAK GŁOSU (1) 

Michał Jędrzejczyk 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XVIII/133/2019 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok  została 

podjęta. Uchwała nr XVIII/133/2019 stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Rady poinformował, ze do Biura Rady spływają różnego rodzaju życzenia, ale 

z tego tytułu że nie ma punktu w obradach dotyczącego Informacji Przewodniczącego – 

szczegółowo poinformuje o nich na kolejnej sesji. 

Ad. 6 

 Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan 

Bartosz Kruk zakończył obrady XVIII sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. Protokolant: Małgorzata Orlińska 


